

September 4, 2009

Le 4 septembre 2009

Coram: Binnie, Charron and Rothstein JJ.

Coram : Les juges Binnie, Charron et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Prime Minister of Canada, Minister of Foreign Affairs, Director of the Canadian Security Intelligence Service and Commissioner of the Royal Canadian Mounted Police

Premier ministre du Canada, Ministre des Affaires étrangères, Directeur du Service canadien du renseignement de sécurité et Commissaire de la Gendarmerie royale du Canada

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Omar Ahmed Khadr

Omar Ahmed Khadr

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-208-09, 2009 FCA 246, dated August 14, 2009, and the motion to stay the order of the Federal Court of Appeal and to expedite the hearing of the appeal are granted without costs. The appeal is to be heard on November 13, 2009, and the schedule for serving and filing the material and any application for leave to intervene shall be set by the Registrar.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-208-09, 2009 CAF 246, daté du 14 août 2009, ainsi que la requête en sursis de l'ordonnance de la Cour d'appel fédérale et en vue d'accélérer l'audition de l'appel sont accordées sans dépens. Cet appel sera entendu le 13 novembre 2009 et l'échéancier pour la signification et le dépôt des documents et pour toute requête en intervention sera fixé par le registraire.

J.S.C.C.
J.C.S.C.